
Protokół z posiedzenia Komisji Rewizyjnej

Rady Gminy w Przewozie

w dniu 28 sierpnia 2018 r.

Przewodnicząca  rozpoczęła  posiedzenie  o  godz.  9.03.  Komisja  zebrała  się  w  pełnym 

składzie. 

Pkt 1. Omówienie projektów uchwał.

Projekt uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży, jak i w miejscu sprzedaży, 

zasad  usytuowania  miejsc  oraz  ograniczeń  czasowych  sprzedaży  i  podawania  napojów 

alkoholowych  dla  terenu  Gminy  Przewóz  omówił  z  uzasadnieniem  Wójt.  Wyjaśnił,  że  zmian 

dokonuje się zgodnie z zapisami nowej ustawy. Projekt był również konsultowany na zebraniach 

wiejskich we wszystkich sołectwach gminy.  

Komisja przyjęła projekt jednogłośnie.

Projekt  uchwały  w  sprawie  projektu  Regulaminu  dostarczania  wody  i  odprowadzania 

ścieków na  terenie  Gminy Przewóz,  przedstawił  Wójt.  Wyjaśnił,  że  należy ponowić  procedurę 

uchwalania Regulaminu ponieważ wymagana jest na etapie projektu opinia PGW WP.

Komisja przyjęła projekt jednogłośnie. 

Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  stawek  dotacji  przedmiotowych  omówiła 

z uzasadnieniem pani Skarbnik. Wyjaśniła, że w trakcie roku okazuje się, że w planowanym przez 

ZGK budżecie zaczyna brakować środków i zwracają się w po zwiększenie dotacji.  

Komisja przyjęła projekt jednogłośnie.

Projekt  w  sprawie  zmian  w  budżecie  gminy  omówiła  z  uzasadnieniem  pani  Skarbnik. 

Wyjaśniła,  że  uchwała  jest  konsekwencją zmiany dotacji  dla  ZGK, ale  także  należało dokonać 

przesunięć w związku z zaplanowaną przebudową dróg gminnych. Zmiany dokonywane są także ze 

względu na planowaną emisję obligacji komunalnych. 

Komisja przyjęła projekt jednogłośnie. 

Projekt  uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej  przedstawiła  pani 

Skarbnik. Wyjaśniła, że uchwała jest konsekwencją zmian dokonywanych w budżecie.

Komisja przyjęła projekt jednogłośnie. 

Projekt  uchwały  w  sprawie  emisji  obligacji  omówił  z  uzasadnieniem  pani  Skarbnik. 

Obligację nie będą emitowane od razu na całą kwotę tylko w transzach. W pierwszej kolejności 

potrzebne są środki na remonty dróg w miejscowości Lipna i Bucze. Środkami z emisji obligacji 

planuje  się  także  pokryć  koszty,  m.in.  budowy oczyszczalni  ścieków w Potoku,  zakupu  wozu 

asenizacyjnego.



Komisja przyjęła projekt jednogłośnie. 

Pkt 2. Sprawy różne.

Wójt  podsumował  organizację  Dożynek  Gminnych.  Poinformował,  że  złożono  wniosek 

o dofinansowanie  środkami  unijnymi.  Na  realizację  wydano  około  6  tys  euro.  W ramach  tego 

zapewniono  m.in.  przygotowanie  plakatów,  obowiązkowe  ubezpieczenie,  wyżywienie,  nagrody, 

gadżety promocyjne, puchary, atrakcje dla dzieci, ogłoszenie w prasie, spoty reklamowe. 

Przewodnicząca zakończyła posiedzenie o godzinie 10.00.

Protokołowała Magdalena Mikitiuk


